
 
 
 
Místní akční skupina Hradecký venkov o.p.s. 

a Krajské sdružení NS MAS ČR, o.s. Královéhradeckého kraje 
 

Zápis z jednání KS NS MAS ČR v Královéhradeckém kraji 
konaného dne 10.1.2011 – 10,30 hod. -Harrachovská hájenka 

v Radostově . 
 
Přítomni zástupci MAS: Hradecký venkov, Království - Jestřebí hory, Mezi Úpou a 
Metují, Pohoda venkova, Nad Orlicí, Společná Cidlina, Broumovsko+, Brána do 
Českého ráje, o.p.s. Pro Český ráj. 
 
PROGRAM: 
 

1) Zahájení 

2) Plnění úkolů jednotlivých členů dle minulého zápisu 
3) Výměna zkušeností s realizací SPL 

4) Plán společných školení a vzdělávání v roce 2011 – náměty nejpozději 
na místě 

5) Uzavření Konference venkov 2010 – zpráva týmu  

6) Volba zástupce do Výboru NS MAS a popř. do TPS LEADER 

7) Zpráva o hospodaření 
8) Profesionalizace KS NS MAS 

9) Diskuse 

10) Příklady dobré praxe – Krkonoše a Hradecký venkov 
 
 
Zahájení 
Petr Kulíšek – předseda KS NS MAS ČR v KHK a Jana Kuthanová (pořadatelská 
MAS) přivítali účastníky jednání, stručně seznámili s programem. 
 
Plnění úkolů jednotlivých členů dle minulého zápisu 
úkoly z minulých jednání splněny – Konference 2010 
společné jednání s RO SZIF – nesplněno, bude se konat společný seminář  - nová 
pravidla 
 
Výměna zkušeností s realizací SPL 
předseda informoval o neformálním jednání na RO SZIF HK – navrhují společné 
setkání s cílem vyjasnění postupů při administraci. 
dále proběhla diskuse všech zástupců MAS k této problematice a výměna 
zkušeností a problémů při jednání s RO SZIF, zástupci MAS uvítají společnou 
rozpravu 
 
Plán společných školení a vzdělávání v roce 2011 – náměty nejpozději na 
místě 
návrhy na jednotlivá školení – Monitoring, aktualizace SPL, facilitace – školení, 
novelizace zákona o.p.s. 



1.návrh – lektor p.Tvrdoňová (Duben 2011) – úkol L.Láska  
      -  lektor p.Jarolímek – úkol Z.Hovorková 
2.návrh – Sběr námětů – směřovat na Broumovsko+ 
 
Úkol všechny MAS - Financování vzdělávání – každá MAS do rozpočtu na rok 2011 
cca 5 tis.Kč (grant Kraje) 
 
Uzavření Konference venkov 2010 – zpráva týmu  
Náklady : 1.819 tis. Kč 
Výnosy : 
Ztráta : 418.671,- Kč 
Půjčka NS 300.000,- Kč, chybí 118.671,- Kč 
Financování rozdílu skrze NS MAS a Celostátní síť pro venkov je předloženo ke 
schválení. 
 
Předseda informoval o poděkování za organizaci konference z výboru NS 
Výstupy konference zveřejněny na stránkách 
http://konferencevenkov2010.nadorlici.cz/ dále předány na MZe ČR, slouží jako 
podklad pro další jednání NS o budoucnosti programu. 
Dotazník od cca 40% účastníků – hodnocení úroveň – dobrá-velmi dobrá - výborná 
 
Volba zástupce do Výboru NS MAS a popř. do TPS LEADER 
diskuse na toto téma všech zástupců MAS 
úkol na další jednání pro všechny MAS : 
připravit návrh na zástupce do výboru NS, PS Leader, PS pro hodnocení MAS + 
pokrytí území ČR MAS, PS pro medializaci a propagaci metody Leader, PS pro 
Mezinárodní spolupráci 
 
Zpráva o hospodaření 
 
přednesl předseda 
Náklady: 1.839 tis.Kč 
Výnosy: 1.421 tis. Kč 
úkol – výbor do příštího jednání připraví kompletní zprávu 
 
Diskuse 
 
 Diskuse se vedla jednotlivě k jednotlivým bodům programu. 
 
Příklady dobré praxe – Hradecký venkov 
 
 MAS Hradecký venkov představila projekt Partnerství pro venkov, který 
realizovala s MAS Společná Cidlina. Na závěr prezentace uvedla záznam z akce 
Zemědělský den, který se uskutečnil v rámci tohoto projektu v areálu Zemědělské 
akciové společnosti Mžany. 
 
 
Ověřovatelé: 
Jana Bitnerová 
 
Petr Kulíšek 
 
Zapsala: Jana Kuthanová 
10.1.2011 


